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Pani

Małgorzata Bartosiak-Sikorzyńska

Radna

Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację Pani Radnej złożoną w dniu 20 grudnia br. 

dotyczącą remontu chodnika wzdłuż ul. Różyckiego pomiędzy ul. Wólczańską 

a al. Politechniki uprzejmie wyjaśniam, że realizacja przedmiotowego zadania w chwili 

obecnej nie jest planowana. Potrzeby w zakresie inwestycji przekraczają posiadane 

przez Miasto środki finansowe, dlatego w pierwszej kolejności realizowane 

są te, dla których opracowane zostały dokumentacje projektowe lub będące 

kontynuacją zadań rozpoczętych w latach ubiegłych a także związane z rewitalizacją 

obszarową centrum Łodzi, budżetem obywatelskim lub dofinansowane ze środków 

unijnych. 

Wojciech ROSICKI
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